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W Chybiu w ciągu najbliższych trzech lat powstanie oczyszczalnia ścieków i kolektor. Ponadto będzie skanalizowane
osiedle Ptasie. Połowę tej inwestycji sfinansuje Program Rozwoju Obszarów Wiejskich. Na resztę, czyli na
oczyszczalnię wraz z kolektorem gmina zaciągnie niskooprocentowaną pożyczkę. Władze Chybia liczą, że kredyt uda
się im spłacić dzięki unijnemu dofinansowaniu. Ich projekt już czeka na liście rezerwowej marszałka województwa.
 
W rozmowie z wójt Chybia Elżbietą Dubiańską-Przemyk – Hanna Blokesz-Bacza


	Priorytet to oczyszczalnia - wywiad z wójtem Chybia

